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EU: Blíží se podzim a rozumně uvažující člověk se nestačí divit. Stále existuje velké
množství důvěřivých jedinců, kteří podléhají mainstreamovým médiím, sliby politiků berou
za možné uskutečněné v blízké budoucnosti a vůbec nevnímají, jaké blbce z nich okolí dělá.
Navíc jsou ochotni za své pravdy bojovat do krve nejen vlastní, ale i svých blízkých.

Německo od října zavede nová protiepidemická opatření. I přes desítky studií prokazujících, že covid
je obrovský blud vzniklý proto, aby se lidé nyní žijící na planetě naučili poslouchat a chovat dle
naprosto neúčinných nařízení vymyšlených lidmi předurčenými k jejich nastavení, vrátí se na scénu
roušky a respirátory. Tedy prostředky, jejichž účinnost je víceméně proti virům nulová, ovšem
napomáhající vzniku mnoha jiných onemocnění. Covid se stal nástrojem k rychlému zbohatnutí Big
Pharmy a úzkého kruhu jedinců a skupin ovládajících ji. Je neuvěřitelné, kolik lidí se vzápětí dokázalo
na vzniku covidu a jeho tažením světem obohatit a kolik mnohem více dalších přišlo o vše, co dosud
vybudovali.  Přesun majetku široké veřejnosti k daleko menší skupince je do očí bijící a je
nepochopitelné, že většině podlehnuvších klamu nemoci a vakcinace nevadí ani to, že zadlužili i děti
svých dětí. I nyní je pro Českou republiku připraveno mnohem více dávek neúčinných pseudovakcín
označovaných spíše jako genová terapie, než jsou politici schopni občanům vnutit. Jistě, najde se
plno důvěřivých, kteří jsou schopni vytvořit fronty před opět vzniklými očkovacími centry, někteří ve
své touze či z důvodu potřeby cestovat do některých zemí, např. USA potřebují obnovit certifikáty,
ale těmto lidem vůbec nedochází, že jde o jejich zdraví, životy a peníze.

  Němci se vrací k opatřením, která se ukázala být kontraproduktivní, neefektivní a omezující lidskou
důstojnost. Naši se jistě přidají, ostatně i nyní lze vídat fanatiky ozdobené nějakým krytem části
obličeje. To vše přes uveřejňování výsledků mnoha pozorování a závěrů, že covid lidi pobláznil,
ovlivnil, ale s tou schopností zabíjet to je jinak a často byla úmrtí spojovaná s covidem důsledkem
nevhodné léčby a v případu používání ventilátorů i záměrem. Taktéž se navýšení počtu zemřelých po
vakcinaci, a to i mezi aktivními sportovci, stalo středem zájmu odborníků a některé výsledky rozboru
jejich krve, které se však oficiálně nesmí zveřejňovat, ukazují na naprostou destrukci organismu. Je
na každém z vás si z toho udělat závěry a dle nich se zachovat. Nicméně před jakoukoliv vakcinací
varujeme, mRNA produkty do Vás budou chtít dostat za každou cenu. Už nyní slibují, že do roku
2100 bude snížena velikost světové populace o polovinu. I to by Vás mělo navést k zamyšlení. A
pokud ne, nestěžujte si.

Další stádovost zaznamenáváme kolem současného vývoje světového dění. Již plno let vytvářená
nenávist k blízké východní světové velmoci má své důsledky ve vyvěšování ukrajinských vlajek a
podpoře nynější vlády. I když se v tomto případu celkově stádo výrazně zmenšuje, zdá se, že
zarputilých beranů je v něm převaha. Převažuje ignorace faktů a ideologické překrucování reality.
Zapomíná se na vliv Ruska na dějiny, na jeho vítězství a prohry soupeřů snažících se získat nad
Ruskem dlouhodobě převahu. Vyhořeli Napoleon, Germáni v obou světových válkách, také
Američané jdoucí na to přes ekonomiku či pomalé odlupování slupek kolem samotné Rusi.
Momentálně pod tlakem pumpují miliardy peněz a zbraní na Ukrajinu a prodlužují tak utrpení
civilního obyvatelstva. I samotní Ukrajinci jsou dlouhodobě vychováváni k nenávisti k Rusku, ostatně
to za 2.světové války řada z nich bojujících na straně nacistického Německa ukázala, ale je třeba jim
připomenout, že kdysi, když bylo jejich území velké jako Československo, mohli o pozdější větší
rozloze a významu Ukrajiny jen snít. Přidáním se k Rusku získali na velikosti, poté dostali
samostatnost, se kterou pohrdnuli a zaprodali se Západu.
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Často se nás lidé ptají na vztah k Ukrajině a jejich občanům. Tedy pro upřesnění. Vážíme si každého
pracovitého člověka, který svou činností prospívá své zemi. Takových lidí zůstalo na Ukrajině mnoho
a většinou je ani nezajímá hysterický představitel amerických zájmů Zelenskyj, jen se chtějí mít lépe
ve vlastní zemi. Vážíme si i těch, kteří za prací dlouho k nám jezdili, zůstali bezproblémovými a je
možné s nimi dobře spolupracovat. Ať už pracují na stavbách, ve firmách, v ordinacích či kdekoliv
jinde. Naopak ty, kteří zplundrovali na povel našich politiků českou ekonomiku, využili naivní
velkorysosti vlády a ještě si dovolují nám tu říkat, jak se k těmto kolaborantům v límečkách máme
chovat, tu vidíme neradi a tvrdíme, že tu doma být nikdy nemají. A pokud navíc podporují neonacisty
a burcují k nenávisti vůči Rusům, pak ať se vrátí zpět domů. Budeme s nimi obchodovat, budeme je
poté částečně respektovat (plně těch, kteří mají respekt ke každému národu), ale rozhodně vedle
nich nechceme žít. Vážit si lze jen toho, komu je jeho domov a rodná země vším. To se přestěhováním
za ekonomickou podporou rozhodně neprojevuje. Čechy patří Čechům.

Stádní projev se ukazuje v důvěře vládě Petra Fialy. Tato prounijní a proamerická vláda s
modrožlutým pozadím je naprosto nedůvěryhodným seskupením schopným vylhat nos mezi očima.
Nenávist k Rusku se stala hlavním programem vlády vytlačujícím i nechuť pochopit, že pokřivený
fenomén Babiš připuštěný k vládnutí právě jimi posledních osmi let patří k současnosti naší země.
Antirusko a Antibabiš, dvě hlavní témata rétoriky Pětikoalice k zahřátí občanů, udržení průmyslu v
provozu a návratu České republiky k rozkvětu opravdu nevedou. Je tedy třeba změnit směřování
země, což tato koalice prostě nedokáže. I proto je třeba přijít se změnami. Fiala jich schopen není, o
Zemanovi už pochybují i jeho zastánci, je tedy čas přivést do politiky nové lidi. Nemusí být mladí, ale
jde spíše o to, aby měli v hlavě místo ideologických pilin mozek, který by používali v zájmu nás všech.
Začátek změn můžeme i přes provokatéry z řad Milionu chvilek, ukrajinských aktivistů a nenávistí k
Rusku ovlivněných spoluobčanů, případně procovidových fanatiků či ignoraci a dehonestaci médii,
začít 3.9.2022 na Václavském náměstí. Většinou demonstrace moc nepodporujeme, tato však může
být stejně zásadní, jako ty lednové či dokonce listopadové v roce 1989. Vláda musí pochopit, že v
tomto složení je tu prostě navíc.
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